
ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА

ПРОТОКОЛ
засідання постійної комісії обласної ради з

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 
будівництва, транспорту та зв’язку

04 червня 2024 року                                м. Полтава                                         № 27

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії.

Присутні: Матюшенко Олексій Володимирович – заступник голови постійної 
комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – заступник голови постійної 
комісії (в режимі відеоконференції), Копотун Костянтин Іванович – секретар 
постійної комісії, Міщенко Михайло Іванович – член постійної комісії. 

Відсутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 
комісії, Устименко Юлія Сергіївна – член постійної комісії. 

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 5 осіб. 

Запрошені та присутні:

Біленький
Олександр Юрійович

Бєлоножко
Олег Вячеславович

Годня
Володимир Володимирович

Заплаткін
Сергій Миколайович

Коморна 
Леся Федорівна

голова Полтавської обласної ради

заступник голови Полтавської обласної ради

начальник управління капітального 
будівництва Департаменту будівництва і 
архітектури житлово-комунального 
господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації

виконувач обов’язків директора 
ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 
області»

начальник Управління майном обласної ради
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Левакіна
Оксана Віталіївна

Лемешко
Олександр Миколайович

Мізік
Олег Володимирович

Олексенко
Олександр Сергійович

Приймак
Дмитро Васильович

Рева
Едуард Васильович

Скриль
Вячеслав Іванович

Руроєва
Лілія Олександрівна

Чепурко
Олексій Григорович

заступник керуючого справами – начальник
відділу організаційного забезпечення 
діяльності ради виконавчого апарату обласної
ради

перший заступник голови Полтавської 
обласної ради

виконувач обов’язків генерального директора 
КП ПОР «Полтававодоканал»

генеральний директор 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго»

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго»

директор Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації

головний інженер ТОВ «Полтавакомунсервіс»

заступник голови Полтавської обласної ради

заступник голови Полтавської обласної ради

Представники засобів масової інформації.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, повідомив, що згідно зі змінами до 
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», які набрали чинності 
15.05.2024, в протоколі засідання постійної комісії зазначатимуться результати 
поіменного голосування.

Ознайомив присутніх з проєктом порядку денного засідання постійної 
комісії та запропонував прийняти його за основу.

Порядок денний:
1. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Комплексної програми 

енергоефективності Полтавської області «ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030».
2. Про розгляд проєкту рішення «Про передачу об’єкта "Капітальний 

ремонт системи електропостачання спортивно-видовищного комплексу з 
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приміщеннями громадського обслуговування по вул. П. Юрченка, 1а                            
м. Полтава КУ ПОР "Центр спортивної підготовки" зі встановленням джерела 
резервного живлення для окремих споживачів».

3. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Програми утримання 
та розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого значення 
на 2024 – 2028 роки».

4. Про розгляд питання щодо внесення змін до Обласної програми 
фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в 
сфері житлово-комунального господарства Полтавської області на 2023 –                 
2025 роки.

5. Про розгляд листа АТ «Полтаваобленерго» щодо погашення 
заборгованості за спожиту електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал».

6. Про розгляд листа ТОВ «Полтавакомунсервіс» щодо перепідключення 
багатоквартирних житлових будинків до водопровідної мережі КП ПОР 
«Полтававодоканал».

7. Про розгляд питання щодо капітального ремонту каналізаційного 
колектору заводу «ГРЛ» по вулиці Оржицька в с. Яр, м. Полтава.

8. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки.

9. Про розгляд звіту незалежного аудитора щодо фінансової звітності 
ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго».

10. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» на 2023/2024 роки (зі змінами 2).

11. Про розгляд питання щодо погодження ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» річних планів виробництва, транспортування та 
постачання теплової енергії/ надання послуг з постачання теплової енергії та 
постачання гарячої води на плановий період 12 місяців в опалювальному 
періоді 2024 – 2025 років.

12. Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

13. Про розгляд листів ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» та заборгованості 
споживачів міста Кременчука.

14. Про розгляд питання щодо постачання природного газу.
15. Про підсумки опалювального сезону 2023/24 р.р. та завдання з 

підготовки до опалювального сезону 2024/25 р.р.
16. Різне.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт поряду денного за основу.
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Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 
включити до порядку денного засідання постійної комісії питання «Про розгляд 
депутатського звернення голови фракції Полтавської обласної організації 
політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ» В. Стеценка».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував визначитися і 
проголосувати за пропозицію Матюшенка О.В.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію заступника голови комісії щодо 
включення питання до порядку денного засідання постійної комісії.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, запропонував питання № 15 «Про підсумки 
опалювального сезону 2023/24 р.р. та завдання з підготовки до опалювального 
сезону 2024/25 р.р.» розглянути другим у порядку денному.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував визначитися і 
проголосувати за пропозицію Реви Е.В.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію директора Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 
енергетики Полтавської обласної військової адміністрації Реви Е.В. та 
розглянути питання № 15 «Про підсумки опалювального сезону 2023/24 р.р. та 
завдання з підготовки до опалювального сезону 2024/25 р.р.» другим у порядку 
денному.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 
денний в цілому.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
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Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому.
Сформований порядок денний:

1. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Комплексної програми 
енергоефективності Полтавської області «ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030».

2. Про підсумки опалювального сезону 2023/24 р.р. та завдання з 
підготовки до опалювального сезону 2024/25 р.р.

3. Про розгляд проєкту рішення «Про передачу об’єкта "Капітальний 
ремонт системи електропостачання спортивно-видовищного комплексу з 
приміщеннями громадського обслуговування по вул. П. Юрченка, 1а                            
м. Полтава КУ ПОР "Центр спортивної підготовки" зі встановленням джерела 
резервного живлення для окремих споживачів».

4. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Програми утримання 
та розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого значення 
на 2024 – 2028 роки».

5. Про розгляд питання щодо внесення змін до Обласної програми 
фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в 
сфері житлово-комунального господарства Полтавської області на 2023 –                 
2025 роки.

6. Про розгляд листа АТ «Полтаваобленерго» щодо погашення 
заборгованості за спожиту електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал».

7. Про розгляд листа ТОВ «Полтавакомунсервіс» щодо перепідключення 
багатоквартирних житлових будинків до водопровідної мережі КП ПОР 
«Полтававодоканал».

8. Про розгляд питання щодо капітального ремонту каналізаційного 
колектору заводу «ГРЛ» по вулиці Оржицька в с. Яр, м. Полтава.

9. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки.

10. Про розгляд звіту незалежного аудитора щодо фінансової звітності 
ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго».

11. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» на 2023/2024 роки (зі змінами 2).

12. Про розгляд питання щодо погодження ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» річних планів виробництва, транспортування та 
постачання теплової енергії/ надання послуг з постачання теплової енергії та 
постачання гарячої води на плановий період 12 місяців в опалювальному 
періоді 2024 – 2025 років.

13. Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

14. Про розгляд листів ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» та заборгованості 
споживачів міста Кременчука.
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15. Про розгляд питання щодо постачання природного газу.
16. Про розгляд депутатського звернення голови фракції Полтавської 

обласної організації політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ» В. Стеценка.
17. Різне.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 
регламент роботи засідання постійної комісії:

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 
- для співдоповіді – до 5 хв.,
- виступаючим – до 3 хв.,
- загальний час для обговорення питань – до 15 хв.
В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 
присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 
безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 
противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 
постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок. 

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 
відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 
інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 
постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 
питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 
самостійного публічного оголошення про це під час засідання.

Розгляд питань порядку денного:

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Комплексної 
програми енергоефективності Полтавської області    
«ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030».

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх із запропонованим 
проєктом рішення.
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ВИСТУПИЛИ:
Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, щодо механізму 

співфінансування заходів Програми.
Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно врахування  

зауважень, які були надані до Програми.
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо прийняття органами 

місцевого самоврядування місцевих програм з енергоефективності та участі 
комунальних підприємств в реалізації заходів Програми.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження 
Комплексної програми енергоефективності Полтавської області 
«ЕНЕРГОЕФЕКТИВНІСТЬ – 2030».

2. СЛУХАЛИ: Про підсумки опалювального сезону 2023/24 р.р. та завдання з 
підготовки до опалювального сезону 2024/25 р.р.

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх з підсумками 
опалювального сезону 2023/24 років та завданнями з підготовки до 
опалювального сезону 2024/25 років.

ВИСТУПИЛИ:
Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, стосовно 

кількості наявних когенераційних установок в області та стану підготовки до 
опалювального сезону міста Кременчука.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо необхідності проведення 
спільної наради за участі представників Полтавської обласної ради, 
Кременчуцької міської ради та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» по питанню 
підготовки до опалювального сезону 2024/2025 р. міста Кременчука.
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Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, щодо 
перепідключення об’єктів критичної інфраструктури до мереж, на які не 
застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував керівникам КП ПОР 
«Полтававодоканал» та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» надати інформацію 
щодо проблемних питань, які виникають при перепідключенні об’єктів 
критичної інфраструктури до мереж, на які не застосовуються графіки 
аварійних та погодинних відключень.

В обговоренні питання взяли участь: Матюшенко О.В., заступник голови 
постійної комісії, Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома.

2. Рекомендувати:
2.1. Полтавській обласній військовій адміністрації провести спільну нараду 

за участі представників Полтавської обласної ради, Кременчуцької міської ради 
та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» по питанню підготовки до опалювального 
сезону 2024/2025 р. міста Кременчука.

2.2. КП ПОР «Полтававодоканал» та ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 
надати до 14.06.2024 інформацію:

- щодо кількості об’єктів критичної інфраструктури, перепідключених до 
мереж, на які не застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень;

- щодо кількості об’єктів критичної інфраструктури, що потребують 
перепідключення до мереж, на яких не застосовуються графіки аварійних та 
погодинних відключень;

- щодо наявності нереалізованих проєктів по перепідключенню об’єктів 
критичної інфраструктури до мереж, на яких не застосовуються графіки 
аварійних та погодинних відключень.
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3. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про передачу об’єкта 
"Капітальний ремонт системи електропостачання спортивно-видовищного 
комплексу з приміщеннями громадського обслуговування по вул. П. Юрченка, 
1а м. Полтава КУ ПОР "Центр спортивної підготовки" зі встановленням 
джерела резервного живлення для окремих споживачів».

Годня В.В., начальник управління капітального будівництва Департаменту 
будівництва і архітектури житлово-комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх із 
запропонованим проєктом рішення.

В обговорені питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної комісії, 
Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Рева Е.В., 
директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника управління капітального будівництва 

Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації Годні В.В. взяти до відома.

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про передачу об’єкта 
"Капітальний ремонт системи електропостачання спортивно-видовищного 
комплексу з приміщеннями громадського обслуговування по вул. П. Юрченка, 
1а м. Полтава КУ ПОР "Центр спортивної підготовки" зі встановленням 
джерела резервного живлення для окремих споживачів».

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Програми 
утримання та розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення на 2024 – 2028 роки».

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 
доріг Полтавської області», повідомив, що Програма розроблена з метою 
забезпечення сталого фінансування робіт з ремонту та утримання 
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автомобільних доріг загального користування місцевого значення Полтавської 
області.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо участі у співфінансуванні 

ремонту автомобільних доріг сільських, селищних, міських територіальних 
громад та позиції Полтавської міської ради стосовно проведення ремонту 
автомобільних доріг.

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, стосовно 
участі Кременчуцької міської ради у співфінансуванні проведення ремонту 
автомобільних доріг.

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, висловив вдячність 
ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» за проведену роботу з  
розроблення Програми та запропонував довести до відома територіальних 
громад інформацію щодо визначених відсотків співфінансування.

Копотун К.І., секретар постійної комісії, щодо використання коштів на 
проведення ямкового ремонту автомобільних доріг.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області» Заплаткіна С.М. взяти до відома.
2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Програми 

утримання та розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення на 2024 – 2028 роки».

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо внесення змін до Обласної програми 
фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в 
сфері житлово-комунального господарства Полтавської області на 2023 –                 
2025 роки.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 
Управління майном обласної ради опрацювало звернення КП ПОР 
«Полтававодоканал» про внесення змін до Обласної програми фінансової 
підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері 
житлово-комунального господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки 
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та фінансування на поповнення обігових коштів підприємству в сумі                    
43088,9 тис. грн.

Управлінням майном обласної ради підготовлені матеріали, щодо внесення 
відповідних змін до Програми.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», повідомив, що погашення податкового боргу надасть 
можливість підприємству залучати кредитні кошти, користуватися послугами 
лізингу, залучати гранти для оновлення застарілої матеріально-технічної бази 
та збільшення ефективності виробництва послуг.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо обґрунтування необхідності 

погашення податкового боргу.
Копотун К.І., секретар постійної комісії, стосовно причини, яка призвела 

до виникнення податкового боргу та суми заборгованості споживачів.
Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

керівнику підприємства додатково вивчити питання виникнення податкового 
боргу.

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, щодо основної 
суми податкового боргу.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував заслухати на 
наступному засіданні постійної комісії звіт керівника КП ПОР 
«Полтававодоканал» за І півріччя 2024 року, інформацію щодо виникнення 
податкового боргу з 2016 по 2024 рік включно.

Міщенко М.І., член постійної комісії, запропонував підтримати питання 
щодо виділення коштів з обласного бюджету для підтримки КП ПОР 
«Полтававодоканал».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо підвищення тарифів на 
електроенергію з 1 червня 2024 року.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. проти

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради                    

Коморної Л.Ф. та виконувача обов’язків генерального директора                        
КП ПОР «Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома.

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 
проєкт рішення.
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3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 
господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа АТ «Полтаваобленерго» щодо погашення 
заборгованості за спожиту електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал».

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора                               
КП ПОР «Полтававодоканал», повідомив, що заборгованість перед                             
АТ «Полтаваобленерго» за березень – квітень 2024 року складає близько                  
4,5 млн грн.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                               

КП ПОР «Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації  

розглянути можливість фінансування КП ПОР «Полтававодоканал» для 
погашення заборгованості за спожиту електроенергію.

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа ТОВ «Полтавакомунсервіс» щодо 
перепідключення багатоквартирних житлових будинків до водопровідної 
мережі КП ПОР «Полтававодоканал».

Скриль В.І., головний інженер ТОВ «Полтавакомунсервіс» зазначив, що 
ТОВ «Полтавакомунсервіс» обслуговує багатоквартирні житлові будинки               
№ 3-А, № 3-Б, № 3-В, які знаходяться на площі Павленківській в м. Полтава. 
Відповідно до технічних умов зазначені будинки підключені до мережі 
водопостачання та водовідведення, які обслуговує АТ «Полтавський 
турбомеханічний завод». У зв’язку з виникненням проблем з 
електропостачанням на АТ «Полтавський турбомеханічний завод», мешканці 
даних будинків залишаються без водопостачання та водовідведення.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», повідомив, що для вирішення питання забудовнику 
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необхідно звернутися до КП ПОР «Полтававодоканал» та виконати технічні 
умови.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що питання 

перепідключення зазначених багатоквартирних житлових будинків до 
водопровідної мережі КП ПОР «Полтававодоканал» необхідно вирішити. На 
наступному засіданні постійної комісії розглянути інформацію щодо вирішення 
даного питання.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію головного інженера ТОВ «Полтавакомунсервіс» Скриля В.І. 

та виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР «Полтававодоканал» 
Мізіка О.В. взяти до відома.

2. Рекомендувати КП ПОР «Полтававодоканал» розглянути можливість 
перепідключення багатоквартирних житлових будинків за адресами:                     
м. Полтава, площа Павленківська № 3-А, № 3-Б, № 3-В до водопровідної 
мережі підприємства.

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо капітального ремонту каналізаційного 
колектору заводу «ГРЛ» по вулиці Оржицька в с. Яр, м. Полтава.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», повідомив, що фахівцями КП ПОР «Полтававодоканал» 
визначені обсяги робіт капітального ремонту гостроаварійних ділянок на 
зазначеному колекторі та укладено договір підряду загальною вартістю                     
22,5 млн грн. 

Але на сьогоднішній день джерел фінансування щодо проведення ремонту 
каналізаційного колектору не винайдено.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно необхідності проведення 

спільної наради щодо вирішення питання співфінансування ремонту аварійних 
каналізаційних колекторів КП ПОР «Полтававодоканал», які знаходяться в 
місті Полтаві.
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Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації:
2.1. Розглянути можливість передбачення в обласному бюджеті коштів на 

капітальний ремонт каналізаційного колектору заводу «ГРЛ» по                           
вулиці Оржицька в с. Яр, м. Полтава.

2.2. Провести спільну нараду за участі представників Полтавської обласної 
ради, Полтавської міської ради та КП ПОР «Полтававодоканал» щодо 
вирішення питання співфінансування ремонту аварійних каналізаційних 
колекторів КП ПОР «Полтававодоканал», які знаходяться в місті Полтаві.

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки.

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив, що 
Інвестиційна програма розрахована на плановий період 2024 – 2025 років та 
ознайомив присутніх з її основними заходами.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки.
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10. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту незалежного аудитора щодо фінансової 
звітності ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго».

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», ознайомив 
присутніх з результатами звіту незалежного аудитора ТОВ «Полтавське бюро 
судово-економічної експертизи та аудиту».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго»              
Приймака Д.В. взяти до відома.

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023/2024 роки (зі змінами 2).

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 
зазначив, що вартість реалізації програми – 159,58 млн грн із них:               
виробництво – 88,35 млн грн, транспортування – 69,47 млн грн та постачання – 
1,76 млн грн. Очікувані результати реалізації Інвестиційної програми: 
скорочення споживання газу – 188,54 тис. м3, скорочення витрат води –                
2,8 тис. м3, скорочення споживання електроенергії – 635,64 тис. кВт,  скорочення 
викидів СО2 – 377 тонн.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2023/2024 року
(зі змінами 2).
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12. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» річних планів виробництва, транспортування та 
постачання теплової енергії/ надання послуг з постачання теплової енергії та 
постачання гарячої води на плановий період 12 місяців в опалювальному 
періоді 2024 – 2025 років.

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 
зазначив, що ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» відповідно до додатку 7 Порядку 
розгляду органами місцевого самоврядування розрахунків тарифів на теплову 
енергію, її виробництво, транспортування та постачання, а також розрахунків 
тарифів на комунальні послуги, поданих для їх встановлення, затвердженого 
наказом Міністерства регіонального розвитку, будівництва та житлово-
комунального господарства України від 12 вересня 2018 року № 239, 
підготовлено до розгляду та погодження річні плани виробництва, 
транспортування та постачання теплової енергії/ надання послуг з постачання 
теплової енергії та постачання гарячої води на плановий період 12 місяців в 
опалювальному періоді 2024 – 2025 років. 

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо встановлення економічно 

обґрунтованих тарифів та компенсації різниці в тарифах.
Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» річні плани виробництва, транспортування 
та постачання теплової енергії/ надання послуг з постачання теплової енергії та 
постачання гарячої води на плановий період 12 місяців в опалювальному 
періоді 2024 – 2025 років.

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго».

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 
зазначив, що підприємству потрібні кошти в розмірі 20 млн грн – для 
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придбання техніки та в розмірі 4,3 млн грн – для встановлення приладів 
загальнобудинкового обліку теплової енергії у м. Полтава.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 
що Управлінням майном обласної ради підготовлено для розгляду матеріали 
про збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 
загальну суму 32,3 млн грн, з них: 20 млн грн – для придбання техніки,                         
4,3 млн грн – для встановлення приладів загальнобудинкового обліку теплової 
енергії у м. Полтава та 8,0 млн грн – для встановлення приладів 
загальнобудинкового обліку теплової енергії у м. Кременчук.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував винести на розгляд 

питання збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 
окремо, по кожному з напрямків використання коштів.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. та начальника Управління майном обласної ради                            
Коморної Л.Ф. взяти до відома.

2. Підтримати збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго»:

- для встановлення приладів загальнобудинкового обліку теплової енергії у 
місті Кременчуці в розмірі 8 млн грн;

- для встановлення приладів загальнобудинкового обліку теплової енергії у 
місті Полтаві в розмірі 4,3 млн грн;

- для придбання техніки – в розмірі 20 млн грн.
3. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення щодо збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд листів ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» та заборгованості 
споживачів міста Кременчука.

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 
зазначив, що ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» заборгувало ТОВ «Кременчуцька 
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ТЕЦ» 96 млн грн. Ця заборгованість виникла у зв’язку з тим, що відповідно до 
постанови Кабінету Міністрів України від 22.08.2023 № 896 у ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго» залишається тільки 35 % коштів, які надходять від плати 
споживачів за теплову енергію, послуги з постачання теплової енергії та 
постачання гарячої води. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що від ТОВ 
«Кременчуцька ТЕЦ» надійшов лист, який містить інформацію з обмеженим 
доступом, щодо виділення цільового фінансування на проведення капітального 
ремонту з модернізацією турбогенератора та включення ТОВ «Кременчуцька 
ТЕЦ» до переліку об’єктів, на яких буде впроваджено розподільну когенерацію.

Зазначений лист опрацьований виконавчим апаратом обласної ради та 
надана відповідь ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» в межах повноважень, визначених 
Законом України «Про місцеве самоврядування в Україні».

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома.
2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго»:
2.1. Внести пропозиції щодо можливості погашення заборгованості перед 

ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ» за постачання теплової енергії та гарячої води по 
лівобережній частині міста Кременчука у 2024 році.

2.2. Посилити роботу зі споживачами міста Кременчука щодо погашення 
заборгованості за спожиту теплову енергію, послуги з постачання теплової 
енергії та послуги з постачання гарячої води.

3. Інформацію, викладену у листі ТОВ «Кременчуцька ТЕЦ», з 
урахуванням вимог розгляду документів, що містять службову інформацію, 
взяти до відома.

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо постачання природного газу.

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 
ознайомив членів постійної комісії з проблемами, які виникли у підприємства 
при укладанні договорів постачання природного газу.
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ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно ціни, за якою 

підприємство закуповує природний газ у травні – червні 2024 року.
Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. взяти до відома.
2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго»:
- вжити заходів щодо передачі цілісного майнового комплексу 

відокремленого підрозділу «Кременчуцька ТЕЦ» Державної установи 
«Навчально-методичний центр з газової безпеки» зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області у державну 
власність;

- повідомити Полтавську обласну раду щодо вирішення питання укладання 
Договору постачання природного газу з ТОВ «Газопостачальна компанія 
«Нафтогаз Трейдинг».

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд депутатського звернення голови фракції 
Полтавської обласної організації політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ»                             
В. Стеценка.

Матюшенко О.В., депутат Полтавської обласної ради восьмого скликання, 
заступник голови постійної комісії, зазначив, що на офіційному веб-сайті 
інтернет-видання «Економічна правда» опубліковано статтю щодо підозри 
ексочільнику ПОКВКП «Полтавапаливо» у нанесенні 13 мільйонів гривень 
збитків місцевому бюджету. У зв’язку з цим звернувся з проханням надати 
інформацію, запитувану у депутатському зверненні.

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 
комісії, Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. відсутня
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію депутата Полтавської обласної ради восьмого скликання 

Матюшенка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради розглянути 

депутатське звернення голови фракції Полтавської обласної організації 
політичної партії «ЗА МАЙБУТНЄ» В. Стеценка та надати інформацію з 
зазначених питань.

17. Різне.

В «Різному» виступів не було.

Голова постійної комісії Сергій БЄЛАШОВ

Секретар постійної комісії Костянтин КОПОТУН


